RHJ Emulsifier 乳化机



NH2000 Tenderizer 嫩化机 QTD Strip Cutting Machine 切条机



- 切割系统由电机轴带动的刀头和孔盘组成、刀头、孔盘安装在切割架上。每个刀头有3个可拆卸刀盘。
- 刀和孔盘之间的距离可调节,从而控制产量,温度和粘稠度。系统操作简单,设置方便。机器运行时也可调节,保证产量稳定。
- 6片式刀头; 孔直径0.5mm-19mm。
- 本机应用于包括肉类加工,奶烙,蔬菜,水果,糖加工和化学产品加工。
- 由于料斗位置低,此乳化机可直与斩拌机或搅拌机装配。底部安装滚轮,可轻易移动。
- The cutting system consists of knife heads which rotate with the motor shaft and hole plate, which are mounted in the cutting housing. Each knife head has three replaceable insert blades.
- The space between the knife and the hole plate can be adjusted allowing you to control the output, temperature and consistency of the product.
- The cutting system is simple to use and easy to set up. adjustment is possible while the machine is running, thus maintaining constant product quality.
- Knife heads with 3,6 wings; Hole plates with hole sizes from 0.5mm to 19mm.
- Application include the processing of meat and cheese, vegetables, fruits, sweets and products of the chemical industry.
- Because of its low hopper height, the emulsifier can be loaded directly from the bowl cutter or the mixer. The emulsifier is mounted on wheels and can be moved easily from one location to another.



型号 Type	外形尺寸(mm) External Dimension	切割架 Cutting housing	孔盘 Hole plate	切割系统 Cutting system	料斗容积(L) Hopper capacity	电压 , Voltage	功率(kw) Power	生产能力(kg/h) Capacity	重量(kg) Weight
RHJ180	1772 × 1036 × 835	Ф180	Ф180	两个孔盘 two hole plates	140	3相380V 50HZ	37	2500	500
NH2000	941 × 770 × 927/1267	1	1	1	12	3相380V 50HZ	0.75	2000	270
QTD3705	1200 × 855 × 1100	/	1	1	12	3相380V 50HZ	1.5	1000	300

- 嫩化机由两组活化轮及两组嫩化刀组成。嫩化刀可将肉块的表面积加大几倍,且不破坏肉块大小。
- 大大提高腌制效率、缩短腌制时间、提高肉制品的出品率、改善肉的结构、使肉质变嫩。
- 一 刀架可拆卸,便于清洗,两组刀轴距可调,范围在90~105mm。
- It is consisted with 2 tenderizing wheel and 2 sets of tenderizing knives.
- The knives can increase meat surface to make the process of marinade easier and shorter and can help to change the structure of meat to get tender taste.
- Knife frame can be dismantled, easy to clean up, distance between two groups of knife shaft is adjustable, ranged 90~105mm.
- 切条机采用SUS304不锈钢制成。刀棍可方便的拆下清洗或冷冻,方便清洗。
- 可切2.5-50宽的长条及片,刀间距可根据用户要求设定制作,可配多种规格的刀栅,实现一机多用。
- 可以切猪皮,牛皮等多种物品成条。
- QT strip cutting machine, SUS304 stainless steel. Knife can be easily dismantled, convenient to clean 2.5-50 width strip and slice can be adjustable.
- It can be tailor made for the customer
- Several specified knife gate. Can cut pigskin and cowhide.



